
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wojciecha Koniecznego 

na 27. posiedzeniu Senatu 

w dniu 23 lipca 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracam się do Pana Ministra o informację, jak wyglądała struktura łóżek covidowych, w podziale na po-

szczególne rodzaje szpitali, w okresie największego nasilenia pandemii w tym roku, tj. w kwietniu br.  

Proszę o szczegółowe informacje, ile oddziałów szpitalnych zostało przekształconych w oddziały covido-

we pierwszego, drugiego i trzeciego poziomu zabezpieczenia w walce z COVID-19 w szpitalach powiato-

wych, wojewódzkich, podlegających Ministerstwu Zdrowia, uniwersyteckich, tymczasowych.  

Równocześnie proszę o informację o liczbie łóżek covidowych na pierwszym, drugim i trzecim pozio-

mach zabezpieczenia, które stworzyły szpitale powiatowe, wojewódzkie, podlegające Ministerstwu Zdrowia, 

uniwersyteckie i tymczasowe.  

Proszę również o informację, ilu pacjentów było leczonych, ilu pacjentów było wypisanych, ilu pobyty, 

niestety, zakończyły się zgonem w poszczególnych rodzajach szpitali, które wymieniłem. 

Proszę o informację według stanu na dzień 15 kwietnia 2021 r. opracowaną na podstawie m.in. decyzji 

poszczególnych wojewodów, na mocy których utworzono tzw. łóżka covidowe. Uprzejmie proszę 

o informacje w podziale na województwa oraz informacje ogólne. W wypadku pacjentów wypisanych oraz 

tych pacjentów, których pobyty zakończyły się zgonem, proszę o informację, według stanu na koniec czerw-

ca, jak wyglądała ta sytuacja przez całą pandemię. 

Wojciech Konieczny 


